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Protokół Nr XXX/ 2021 
z Sesji Rady Powiatu w Kluczborku  

w dniu 26 maja 2021 r. 
 

 
XXX Sesję Rady Powiatu w Kluczborku w trybie zdalnym otworzył  

o godz. 1200  Przewodniczący Rady Powiatu Andrzej Olech, który przywitał wszystkich 
radnych oraz osoby obecne na sali. 
Przewodniczący stwierdził, że w dniu dzisiejszym  podejmowane uchwały będą prawomocne, 
gdyż obecnych na dzisiejszej sesji jest 14 radnych. 
 
Kolejno Przewodniczący Rady przedstawił następujący porządek obrad: 
 
Porządek obrad: 
1.Sprawy porządkowo-organizacyjne: 
1.1/otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad, 
1.2/zatwierdzenie porządku obrad, 
1.3/zatwierdzenie protokołu z XXVII Sesji Rady Powiatu w Kluczborku, 
1.4/ zatwierdzenie protokołu z XXVIII Nadzwyczajnej Sesji Rady Powiatu w Kluczborku. 
1.5/ zatwierdzenie protokołu z XXIX Nadzwyczajnej Sesji Rady Powiatu w Kluczborku. 
2.Podjęcie uchwał:  
2.1/ zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Kluczborskiego na rok 
2021. 
2.2/ w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej.  
2.3/ w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie przez Powiat Kluczborski,  
zadań z zakresu administracji rządowej, należących do właściwości  
Opolskiego Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków w Opolu. 
2.4/ w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Powiatowego Centrum Pomocy 
Rodzinie  
w Kluczborku za rok 2020 wraz z wykazem potrzeb w zakresie pieczy zastępczej oraz 
sprawozdanie  
z efektów pracy organizatora rodzinnej pieczy zastępczej. 
2.5/ w sprawie rozpatrzenia skargi Pani I.B. na Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy  
w Kluczborku. 
3.  Ocena Zasobów Pomocy Społecznej Powiatu Kluczborskiego za rok 2020. 
4. Informacja o stanie bezpieczeństwa Powiatu Kluczborskiego w zakresie ochrony 
przeciwpożarowej  
za 2020 rok. 
5. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Powiatu Kluczborskiego  
z Organizacjami Pozarządowymi w 2020 roku. 
6. Przyjęcie sprawozdania z działalności Zarządu Powiatu w Kluczborku za okres  
od 17.02.2021 r. do 28.04.2021 r. 
7. Wolne wnioski. 
8. Zamknięcie obrad. 
 
 



2 

 

Kolejno Przewodniczący przeszedł do głosowania nad przyjęciem porządku obrad: 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Maciej Sitek, Artur Nowak, Damian Buła, Marcin Michalski, Robert Wietrzyk, Ryszard Okaj, 
Teresa Wróbel, Celina Zając, Piotr Pośpiech, Jarosław Przybył, Jakub Goliński, Andrzej 
Olech, Zdzisław Pelc 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (6) 
Andrzej Butra, Lesław Czernik, Magdalena Durecka, Mariusz Pieńkowski, Przemysław 
Panicz, Wojciech Smolnik 

 
 

Do punktu 1.3 porządku obrad 
Przewodniczący przedstawił radnym protokół z XXVII Sesji Rady Powiatu  

w Kluczborku. Radni nie wnieśli uwag i zatwierdzili protokół w głosowaniu.  
 

Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Maciej Sitek, Artur Nowak, Jarosław Przybył, Ryszard Okaj, Marcin Michalski, Jakub 
Goliński, Damian Buła, Celina Zając, Andrzej Olech, Robert Wietrzyk, Zdzisław Pelc, Teresa 
Wróbel, Piotr Pośpiech, Wojciech Smolnik 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (5) 
Andrzej Butra, Lesław Czernik, Magdalena Durecka, Mariusz Pieńkowski, Przemysław 
Panicz 

 
Do punktu 1.4 porządku obrad 

Przewodniczący przedstawił radnym protokół z XXVIII Nadzwyczajnej Sesji Rady 
Powiatu w Kluczborku. Radni nie wnieśli uwag i zatwierdzili protokół w głosowaniu.  
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Marcin Michalski, Ryszard Okaj, Jakub Goliński, Maciej Sitek, Robert Wietrzyk, Andrzej 
Olech, Damian Buła, Jarosław Przybył, Piotr Pośpiech, Celina Zając, Wojciech Smolnik, 
Artur Nowak, Teresa Wróbel, Zdzisław Pelc 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (5) 
Andrzej Butra, Lesław Czernik, Magdalena Durecka, Mariusz Pieńkowski, Przemysław 
Panicz 

 
Do punktu 1.5 porządku obrad 

Przewodniczący przedstawił radnym protokół z XXIX Nadzwyczajnej Sesji Rady 
Powiatu w Kluczborku. Radni nie wnieśli uwag i zatwierdzili protokół w głosowaniu.  
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
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Maciej Sitek, Ryszard Okaj, Andrzej Olech, Jarosław Przybył, Celina Zając, Marcin 
Michalski, Robert Wietrzyk, Damian Buła, Piotr Pośpiech, Teresa Wróbel, Jakub Goliński, 
Zdzisław Pelc, Artur Nowak, Wojciech Smolnik 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (5) 
Andrzej Butra, Lesław Czernik, Magdalena Durecka, Mariusz Pieńkowski, Przemysław 
Panicz. 
 

Do punktu 2.1 porządku obrad 
Następnie przedstawiony został projekt w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia 
budżetu Powiatu Kluczborskiego na rok 2021.  
Głos zabrał radny Piotr Pośpiech, który zapytał o wynik budżetu, ile wynosi łącznie kwota 
wolnych środków według stanu na dzień 31 grudnia 2020 r. Odpowiedzi udzieliła Skarbnik 
Powiatu Pani Magdalena Żmuda-Lewald, która powiedziała, że stan wolnych środków na  
dzień 31 grudnia 2020 r. wyniósł 3.151.119,18 zł, a  z tego ok. 1,5 mln zł było środków, które 
są środkami pozostałymi z projektów, bądź też środkami z przeznaczeniem na Covid-19. 
Kolejno radny Piotr Pośpiech zwrócił się z prośbą do Pani Skarbnik o przesłanie w formie 
elektronicznej sprawozdania RB-NDS na dzień 31 grudnia 2020 r.  
Wobec braku innych pytań Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały: 
 
Wyniki imienne: 

 
ZA (8) 
Maciej Sitek, Ryszard Okaj, Wojciech Smolnik, Robert Wietrzyk, Andrzej Olech, Artur 
Nowak, Jakub Goliński, Zdzisław Pelc 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 
Marcin Michalski, Celina Zając, Damian Buła, Teresa Wróbel, Piotr Pośpiech 
NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (6) 
Andrzej Butra, Lesław Czernik, Magdalena Durecka, Mariusz Pieńkowski, Przemysław 
Panicz, Jarosław Przybył 
 
Radni poprzez głosowanie podjęli Uchwałę Nr XXX/209/2021 zmieniającą  uchwałę  
w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Kluczborskiego na rok 2021. 
 

Do punktu 2.2 porządku obrad 
Kolejno przedstawiony został projekt w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 
Radni nie wnieśli uwag do projektu i poprzez głosowanie podjęli Uchwałę  
Nr XXX/210/2021. 
 
Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Wojciech Smolnik, Ryszard Okaj, Maciej Sitek, Jarosław Przybył, Artur Nowak, Robert 
Wietrzyk, Andrzej Olech, Zdzisław Pelc 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 
Marcin Michalski, Damian Buła, Jakub Goliński, Celina Zając, Piotr Pośpiech, Teresa Wróbel 
NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (5) 
Andrzej Butra, Lesław Czernik, Magdalena Durecka, Mariusz Pieńkowski, Przemysław 
Panicz 
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Do punktu 2.3 porządku obrad 
Następnie przedstawiony został projekt w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie przez Powiat 
Kluczborski, zadań z zakresu administracji rządowej, należących do właściwości  
Opolskiego Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków w Opolu 
Radni nie wnieśli uwag do projektu i poprzez głosowanie podjęli Uchwałę  
Nr XXX/211/2021 . 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Ryszard Okaj, Marcin Michalski, Celina Zając, Robert Wietrzyk, Jakub Goliński, Andrzej 
Olech, Jarosław Przybył, Maciej Sitek, Damian Buła, Wojciech Smolnik, Teresa Wróbel, 
Artur Nowak, Zdzisław Pelc, Piotr Pośpiech 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (5) 
Andrzej Butra, Lesław Czernik, Magdalena Durecka, Mariusz Pieńkowski, Przemysław 
Panicz 
 

Do punktu 2.4 porządku obrad 
Kolejny projekt dotyczył przyjęcia sprawozdania z działalności Powiatowego Centrum 
Pomocy Rodzinie w Kluczborku za rok 2020 wraz z wykazem potrzeb w zakresie pieczy 
zastępczej oraz sprawozdanie z efektów pracy organizatora rodzinnej pieczy zastępczej. O 
głos poprosił Członek Zarządu Pan Artur Nowak, który podziękował wszystkim 
pracownikom za przygotowanie sprawozdań, które są przedstawiane na Sesji, zwłaszcza, że 
rok ubiegły był bardzo trudnym okresem dla wszystkich. Kolejno radny Piotr Pośpiech 
zapytał, czy są w trybie zdalnym, bądź na sali obecne osoby z jednostek, czy też straży 
odpowiedzialne za te sprawozdania, którym można by zadać pytania. Przewodniczący Rady 
odpowiedział, że obecnie w Sesji nie uczestniczy nikt ze Straży Pożarnej, czy też z innych 
jednostek organizacyjnych. Wobec braku innych pytań Przewodniczący zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały.   
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Marcin Michalski, Wojciech Smolnik, Ryszard Okaj, Maciej Sitek, Jarosław Przybył, Robert 
Wietrzyk, Jakub Goliński, Celina Zając, 
Artur Nowak, Damian Buła, Teresa Wróbel, Andrzej Olech, Zdzisław Pelc, Piotr Pośpiech 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (5) 
Andrzej Butra, Lesław Czernik, Magdalena Durecka, Mariusz Pieńkowski, Przemysław 
Panicz 
 
Radni podjęli Uchwałę Nr XXX/212/2021 w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Kluczborku za rok 2020 wraz z wykazem potrzeb 
w zakresie pieczy zastępczej oraz sprawozdanie z efektów pracy organizatora rodzinnej 
pieczy zastępczej 
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Do punktu 2.5 porządku obrad 
Następnie przedstawiony został projekt w sprawie rozpatrzenia skargi Pani I.B. na Dyrektora 
Powiatowego Urzędu Pracy w Kluczborku.  Radnie nie wnieśli zapytań do projektu i podjęli 
Uchwałę Nr XXX/213/2021. 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Ryszard Okaj, Wojciech Smolnik, Marcin Michalski, Artur Nowak, Andrzej Olech, Jakub 
Goliński, Robert Wietrzyk, Celina Zając, Jarosław Przybył, Damian Buła, Maciej Sitek, 
Zdzisław Pelc, Teresa Wróbel 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Piotr Pośpiech 
NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (5) 
Andrzej Butra, Lesław Czernik, Magdalena Durecka, Mariusz Pieńkowski, Przemysław 
Panicz 

 
Do punktu 3 porządku obrad 

Kolejno przedstawione zostało radnym sprawozdanie dotyczące Oceny Zasobów Pomocy 
Społecznej Powiatu Kluczborskiego za rok 2020. Radni bez uwag przyjęli powyższe 
sprawozdanie. 

Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Marcin Michalski, Jarosław Przybył, Maciej Sitek, Robert Wietrzyk, Ryszard Okaj, Damian 
Buła, Jakub Goliński, Artur Nowak, Zdzisław Pelc, Teresa Wróbel, Piotr Pośpiech, Andrzej 
Olech, Wojciech Smolnik, Celina Zając 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (5) 
Andrzej Butra, Lesław Czernik, Magdalena Durecka, Mariusz Pieńkowski, Przemysław 
Panicz 
 

Do punktu 4 porządku obrad  
Kolejno przedstawiona została Informacja o stanie bezpieczeństwa Powiatu Kluczborskiego  
w zakresie ochrony przeciwpożarowej.  
Radni przyjęli powyższe sprawozdanie. 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Wojciech Smolnik, Marcin Michalski, Robert Wietrzyk, Ryszard Okaj, Artur Nowak, 
Jarosław Przybył, Jakub Goliński, Piotr Pośpiech, 
Andrzej Olech, Zdzisław Pelc, Maciej Sitek, Damian Buła, Celina Zając, Teresa Wróbel 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (5) 
Andrzej Butra, Lesław Czernik, Magdalena Durecka, Mariusz Pieńkowski, Przemysław 
Panicz 
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Do punktu 5 porządku obrad  
Następnie bez uwag Rada Powiatu przyjęła sprawozdanie z realizacji programu współpracy 
Powiatu Kluczborskiego z Organizacjami Pozarządowymi w 2020 roku. 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Marcin Michalski, Jarosław Przybył, Wojciech Smolnik, Ryszard Okaj, Robert Wietrzyk, 
Damian Buła, Artur Nowak, Jakub Goliński, 
Maciej Sitek, Piotr Pośpiech, Andrzej Olech, Teresa Wróbel, Celina Zając, Zdzisław Pelc 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (5) 
Andrzej Butra, Lesław Czernik, Magdalena Durecka, Mariusz Pieńkowski, Przemysław 
Panicz 
 

Do punktu 6 porządku obrad  
Kolejno przedstawione zostało sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu w Kluczborku 
za okres od 17.02.2021 r. do 28.04.2021 r.  
Głos zabrał radny Piotr Pośpiech, który odniósł się do posiedzenia Zarządu w dniu 1 marca 
br. W sprawozdaniu jest informacja, że na posiedzeniu w tym dniu odwołano Dyrektora MDK  
w Kluczborku ze stanowiska, a na posiedzeniu Zarządu w dniu 10 marca br. podjęta została 
decyzja o cofnięciu Dyrektorowi uprawnień do dokonywania zmian w planie finansowym. 
Radny Piotr Pośpiech zapytał, jaki na dzień Sesji jest status Dyrektora MDK-u. Czy bieg 
wypowiedzenia dopiero rozpoczął się 1 marca? Następnie głos zabrała Pani Anna Szczygieł, 
Zastępca Skarbnika, która powiedziała, że Dyrektor MDK-u został odwołany z dniem 30 
czerwca br. i obecnie jest likwidatorem tej jednostki. Jeśli chodzi o cofnięcie upoważnienia, 
to w związku z tym, że Pan Dyrektor przekraczał plan finansowy Zarząd Powiatu cofnął 
możliwość do przenoszenia środków w planie finansowym. Kolejno radny Piotr Pośpiech 
odniósł się do sprawozdania z działalności Zarządu, w którym była informacja, że w dniu  
1 marca na posiedzeniu Zarząd Powiatu zapoznał się  z pismem od Prezesa  „wołczyńskiej 
komunalki” w zakresie przejęcia zadań jeśli chodzi o oczyszczanie jezdni i chodników  
w pasach dróg na terenie miasta Wołczyna. Czy została zawarta już jakaś umowa w zakresie 
utrzymania czystości na drogach powiatowych w Gminie Wołczyn? Głos zabrał Członek 
Zarządu, który odpowiedział, że na chwilę obecną nie została zawarta żadna umowa w tym 
zakresie. Radny zapytał, kto na dzień dzisiejszy zajmuje się utrzymaniem dróg , np. 
sprzątaniem po zimie? Członek Zarządu odpowiedział, że na bieżąco pracownicy wydziału 
Zarządzania Drogami. Następnie radny Piotr Pośpiech zapytał, czy obecnie jedyną bazą 
sprzętową dla tego wydziału jest baza na terenie PKS  
w Kluczborku? Członek Zarządu odpowiedział, że tak. Kolejno radny Piotr Pośpiech odniósł 
się do posiedzenia Zarządu w dniu 10 marca br. i zapytał o pismo Burmistrza Miasta 
Kluczborka w sprawie użyczenia działki na czas prowadzenia robót związanych  
z naprawą poboczy gruntowych w ciągu ulicy Karola Miarki. Radny zapytał o prace jakiego 
rodzaju chodzi i dlaczego Pan Burmistrz zwraca się z pismem o wyrażenie zgody na  
użyczenie działki na czas prowadzenia robót, skoro ta ulica jest powiatowa. Członek Zarządu 
powiedział, że odpowiedź zostanie przygotowana w formie pisemnej. Następnie głos zabrała 
radna Celina Zając, która poprosiła o przesłanie radnym aktualnego wykazu dróg 
powiatowych, najlepiej w formie mapki. Kolejno radna poprosiła o interwencję w Wołczynie, 
wzdłuż drogi krajowej od Wołczyńskiego Ośrodka Kultury trawa sięga pasa. Mieszkańcy 
zgłaszają, że pojawiły się tam żmije, prosili już w tej sprawie  
o interwencję, jednak bezskutecznie. Członek Zarządu powiedział, że aktualne mapki  
z drogami powiatowymi zostaną przesłane do wszystkich radnych na email. Powiat postara 
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się również zainterweniować w sprawie wykoszenia wysokiej trawy wzdłuż drogi krajowej  
w Wołczynie.  

 
Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Wojciech Smolnik, Maciej Sitek, Ryszard Okaj, Robert Wietrzyk, Andrzej Olech, Jarosław 
Przybył, Zdzisław Pelc, Artur Nowak 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 
Marcin Michalski, Damian Buła, Jakub Goliński, Piotr Pośpiech, Celina Zając, Teresa Wróbel 
NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (5) 
Andrzej Butra, Lesław Czernik, Magdalena Durecka, Mariusz Pieńkowski, Przemysław 
Panicz 

 
Do punktu 7 porządku obrad  

W wolnych wnioskach głos zabrał radny Piotr Pośpiech, który powiedział, że jak wiadomo  
w szpitalu do normalnej pracy przywrócono oddziały, które były wyłączone ze swojej 
działalności z uwagi na przekształcenie tych oddziałów w oddział dla osób chorych na 
COVID-19. Przy zawieszeniu oddziału wewnętrznego w lutym br. informowano, że potrwa to 
około, 2,3 miesięcy. Obecnie mija 4ty miesiąc i ponoć został złożony kolejny wniosek  
o zawieszenie oddziału od 19.05 – 02.06.br. Radny zapytał, czy to jest prawda i czy jest 
perspektywa uruchomienia oddziału wewnętrznego w szpitalu? Członek Zarządu 
odpowiedział, że to prawda. Perspektywa na przyszłość jest, jednak główny problem to 
pozyskanie lekarzy, których jak wiadomo brakuje w całym kraju. Rozmów jest wiele, nie są 
to łatwe rozmowy. Członek Zarządu zwrócił się do radnych z prośbą, by rozeznali się  
w swoim otoczeniu, czy nie ma jakiegoś lekarza, który chciałby pracować u nas na oddziale. 
Kolejno radny Piotr Pospiech powiedział, że szpital obecnie ponosi duże koszty. Utrzymane 
zostały 3 łózka dla osób chorych na Covid-19, bo takie było zalecenie Wojewody. Radny 
Piotr Pośpiech zapytał, czy jest możliwość, by zarysować jakąkolwiek perspektywę 
uruchomienia oddziału. Członek Zarządu odpowiedział, że nie można obecnie określić 
konkretnej daty uruchomienia oddziału. To może być jutro, albo za jakiś czas. Sytuacja  
z pozyskaniem lekarzy jest trudna w całym kraju, jest ich za mało. Trzeba posiłkować się 
lekarzami zza granicy, głównie z Ukrainy. Radny Piotr Pospiech powiedział, że otrzymał 
pisemną odpowiedź na pytania zadane na Sesji , gdzie było napisane, że oddział zabezpiecza 
2 lekarzy, z czego jeden to ordynator, druga osoba, to lekarz przekierowany przez Wojewodę.  
W odpowiedzi jest zapis, że oddział zabezpiecza 8 lekarzy różnych specjalności, czyli  
w sumie 10. Radny zapytał, czy jest jakiś efekt prac i rozmów z lekarzami, czy jest 
perspektywa czasowa otwarcia oddziału. Oddział zawieszony może być do 6 miesięcy. 
Obecnie mija 4ty miesiąc. Radny zapytał, czy przekształcenie szpitala w covidowy przerywa 
bieg tych 6ciu miesięcy, oraz co dzieje się z personelem tego oddziału, gdy jest zawieszony. 
Członek Zarządu odpowiedział, że odpowiedź na te pytania zostanie udzielona na piśmie. 
Następnie głos zabrał Przewodniczący Rady, który ponownie zwrócił się z prośbą do radnych 
o wsparcie  Szkoły Podstawowej w Kostowie. Chodzi o  dofinansowanie do zakupu sztandaru 
z drzewcem i akcesoriami. Rzeczy te będą przeznaczone na obchody 100. Rocznicy III 
Powstania Śląskiego oraz 50tej rocznicy nadania imienia szkole. Przewodniczący 
zaproponował, by wśród radnych przeprowadzić zbiórkę pieniężną w wysokości 50 zł. Każdy 
radny, który zechce wesprzeć tę inicjatywę może zostawić pieniążki w Biurze Rady. Głos 
zabrał radny Piotr Pośpiech, który poprosił, by przesłać radnym nr konta Szkoły do wpłat, 
będzie to w obecnej, pandemicznej sytuacji ułatwienie. Kolejno radny Piotr Pośpiech  zapytał, 
w jaki terminie otrzyma odpowiedzi na pytania. Członek Zarządu odpowiedział, że jak tylko 
wszystkie informacje zostaną zebrane odpowiedź zostanie przesłana.  
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Do punktu 8 porządku obrad  

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady podziękował wszystkim 
za udział w obradach i o godz. 12:40 zamknął XXX Sesję Rady Powiatu w Kluczborku.  
Na tym protokół zakończono. 
 
 
 
 
 

 
                                                                  Przewodniczący Rady Powiatu 

                                                        w Kluczborku  
                                                         Andrzej Olech 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 Protokołowała: 
Małgorzata Gulanowska 
 


